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Q

Zijn bewoners en medewerkers van verpleeghuis de

Tweemaster besmet via het ventilatiesyteem?

A

e In de media is een vertrouwelijk verslag gepubliceerd van

een signaleringsoverleg voor professionals.

e (NB: Dit is dus niet het rapport dat is opgesteld op basis

van de vragen die VWS een paar weken geleden aan het

RIVM heeft gesteld)

« In dit overleg is onder andere gesproken over het

ventilatiesysteem en de airco in een verpleeghuis waar

een aantal filters positief zijn bemonsterd op RNA (=DNZ

van het virus).

e Het is nog niet zeker of het ventilatiesysteem een rol heeft

gespeeld in de uitbraak. Er vindt nog aanvullend

onderzoek plaats om de uitbraak verder in kaart te

brengen, waaronder sequencing van de patiénten

monsters.

e Dat onderzoek hoopt onder andere uit te wijzen of het

virus waarmee de bewoners en medewerkers besmet zijn

dezelfde stam heeft.

e Na afronding van het gehele onderzoek volgt de

eindrapportage met definitieve conclusies.

e NB: De adviezen van het RIVM over ventilatie zijn niet

aangepast naar aanleiding van de uitbraak in dit

verpleeghuis.
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¢ De aanleiding voor de aanpassing zijn vragen van VWS en

voortschrijdende wetenschappelijke inzichten op basis van

(recente) literatuur en adviezen van het Europese RIVM

over ventilatie.


